

Senior Project Engineer

## Guido Prawda



Guido has more than 25 years of experience with the design and execution of chemical and physical water treatment plants as well as waste conditioning plants in the power and petrochemical industry.

Also he has experience with the conditioning of water steam cycles of power plants. He routinely execute contracts including the commissioning and hand over with focus on contract & claim management, budget, time schedule and quality assurance of all required project parameters: Start-up / commissioning support including acid cleaning of boiler and water / steam cycle.

## **What gives you most satisfaction in your work?**

The certainty to give always the best to satisfy our customer and a positive feedback or follow-up order after a successful completed project.

## **Why did you choose RWE TI?**

For me, working at RWE TI means the chance to deal with the whole range of water treatment technology in a good mix of national and international projects. Furthermore the assurance to do my work imbedded in a powerful organisation, supported by numerous well experienced experts of various specialist divisions.

Senior Project Engineer

## Guido Prawda



Guido Prawda verfügt über mehr als 25 Jahre Erfahrung in der Konstruktion und Ausführung von chemischen und physikalischen Wasseraufbereitungsanlagen sowie Abfallaufbereitungsanlagen in der Stromwirtschaft und petrochemischen Industrie. Zudem kennt er sich mit der Konditionierung des Wasser-Dampf-Kreislaufs von Kraftwerken aus. Zu seinen regelmäßigen Aufgaben gehört die Auftragsausführung inkl. Inbetriebnahme und Übergabe mit dem Schwerpunkt auf Vertrags- und Claim-Management, Budget, Zeitplänen sowie Qualitätssicherung aller erforderlichen Projektparameter: Inbetriebnahmeunterstützung inkl. Kesselbeizung und Wasser-Dampf-Kreislauf.

## **Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?**

Das Selbstverständnis, immer mein Bestes zu geben, um unsere Kunden zufriedenzustellen sowie positive Rückmeldungen oder Folgeaufträge nach einem erfolgreich abgeschlossenen Projekt.

## **Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?**

Die Arbeit bei RWE TI bietet mir die Möglichkeit, in einem ausgewogenen Verhältnis von nationalen und internationalen Projekten mit einer großen Bandbreite an Wasseraufbereitungsverfahren zu arbeiten. Zudem ist meine Arbeit Teil einer leistungsstarken Organisation, in der ich von zahlreichen erfahrenen Experten der verschiedenen Fachbereiche unterstützt werde.